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Referat af bestyrelsesmøde den 12.1.2017 på Hindsgavl. 
 
Vitus, Casper, Mads, Lotte, Lars. 
 

1. SkandEndo 2016. 
Regnskabet er ikke helt afsluttet, men det ser ud til, at SkandEndo vil give et overskud til 
Dansk Endodontiforening på ca. 40.000 kr. 
 

2. Praktiske spørgsmål om afvikling af årsmødet 2017. 
Der er 130 deltagere på årsmødet, heraf 13 udstillere/sponsorer. De udstillere, der var 
sponsorer på SkandEndo, betaler ikke for deltagelse. 
Kursusbeviser kommer til at kunne hentes på hjemmesiden. 
 
 

3. Praktiske spørgsmål om afvikling af årsmøder fremover. 
Vi sender mail ud til sponsorerne efter årsmødet med tak for deltagelse, og vi kontakter 
dem igen, med invitation til næste års møde, i september. 
Huskelister og procedurer for hands- on kurser og kontakt til udstillerne lægges på vores 
fælles drev 
Hindsgavl reserveres nu. 
Vi får overblik over kursusgivere på symposiet, før vi inviterer kursusgivere til næste 
årsmøde. 
 

4. Hjemmeside. 
Hjemmesiden går i luften under årsmødet. Den er meget flot.  
Næste kontingentopkrævning kan foregå via hjemmesiden. 
 

5. Generalforsamling. 
Vitus er på valg og kan ikke genvælges. Bestyrelsen vil foreslå Merete Markvart fra 
Københavns Universitet som nyt medlem. 
Diskussion af forskellige initiativer omkring foreningens formue.  
Bestyrelsen har et forslag til Generalforsamlingen om at overføre overskuddet fra 
SkandEndo til forskningsbevillingen. 
Foreningens regnskab lægges sammen med referat fra generalforsamlingen på 
hjemmesiden. 
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